
MV Drinkwater nav bericht ‘’Code rood in West-Brabant: de drinkwaterreserves zijn op’’ 

 

Het is niet langer vanzelfsprekend dat er drinkwater uit de kraan komt. Brabant Water waarschuwt, 
na eerdere waarschuwing van RIVM, inspectie Leefomgeving en minI&W, voor drinkwatertekorten in 
Brabant. De reserves zijn op en in droge periodes kan dat ertoe leiden dat er geen water meer uit de 
kraan komt.  

 

Dat is uiterst zorgelijk, daarom de volgende vragen aan het college: 

 

1. Drinkwaterbedrijven bekijken de mogelijkheid om nieuwe bronnen aan te boren, oa nu in 
Kruisland. Maar dat kost tijd. Welke nieuwe bronnen zijn er op dit moment in beeld? Hoe 
snel zou het winnen van drinkwater daar geregeld kunnen zijn? Zijn er, naast Kruisland, nog 
andere gebieden waar met minimale impact gewonnen kan worden? 

2. Wat kan de gedeputeerde c.q. de provincie doen om dit proces te versnellen/te begeleiden? 
Zorgt de vergunningenstop hier voor een grote strop? 

3. Ziet het college GS mogelijkheden in het winnen van brak grondwater of zeewater? Wordt 
dit al ergens gedaan? Klopt het dat Brabant eerder bezig is geweest met het ontzilten van 
zout water? Gebeurt dat nog? Kunnen we dat intensiveren? 

4. Kan GS vooruitlopen op antwoorden mijn SV over wegpompen grondwater; zit daar een 
kans? 

5. Wat is de rol van de provincie in het schoonhouden van ons drinkwater? Hoe beziet GS de 
oproep van Evides tot meer actie van overheden? 

Met vriendelijke groet, 

Rik van der Pluijm 

Statenlid VVD 

 


